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Marta Wisłocka

Przewodnicząca Rady Miejskiej

Pan Tadeusz Krzakowski

Prezydent Miasta Legnicy

Interpelacja

W  związku  z  pełnieniem  funkcji  Przewodniczącej  Rady  Miejskiej  wnoszę  o

termomodernizację  żłobków  miejskich.  Proszę  o  informację  czy  szacowany  był  koszt

wykonania termomodernizacji budynków przeznaczonych na te placówki? Jaki jest aktualny

koszt ogrzewania i jak zmieniłby się po remoncie? Proszę o odpowiedź i podjęcie działań

mających na celu dążenie do oszczędzania energii i w rezultacie środków publicznych.

Z poważaniem,

Marta Wisłocka


